

## General Characteristics

The MM-130 is an end address, handheld microphone for use with mobile phones and tablets. The MM-130 enables high quality recording of speech from an interview or vocals from a musical performance directly onto a portable device.

The MM-130 is switch-selectable between omnidirectional and cardioid pickup patterns. The cardioid pickup pattern is more sensitive to sound at the front of the microphone and is less sensitive to sounds arriving at the back of the microphone. The omnidirectional pickup pattern is equally sensitive to sound arriving to the capsule at all directions. Selecting the pickup pattern best suited for the recording environment will enhance the recording quality.

## Microphone Gain

The MM130 has a two-position gain switch. The “Hi” setting increases the gain and is meant to be used when the source of audio being recorded is quiet. The “Lo” setting decreases the gain and is meant to be used when the sound source is loud.

## Microphone Cable

The MM-130 comes with a special 3-pin XLR to 3.5mm TRRS cable with a built-in splitter to a 3.5mm headphone jack. This cable will allow you to connect directly to a mobile phone or tablet and still be able to use the headphone output for monitoring and listening to playback of audio.

\*\*\*Important Note: This microphone will NOT work with standard audio mixers by using a standard XLR cable. There is a potential for damage to the MM-130 microphone and the mixer in this configuration.\*\*\*

## Care

Dust and foreign materials can degrade the performance of a microphone over time so always store the unit in a clean, moisture-free environment. Use a soft, dry cloth to clean the microphone as needed.

## Warranty

MXL microphones are guaranteed against defects in material and workmanship for one year from date of purchase. Should you encounter any problem with this unit, promptly contact the store you purchased it from for assistance. The original dated sales receipt will be necessary for any warranty claim. Do not send any unit directly to us without prior authorization from our service department! Warranty coverage is limited to repair or replacement (at our option) of the microphone, and does not cover incidental damages due to the use of this unit, nor damage caused by accidental misuse of this product.

## Specifications

Type	Electret Condenser Microphone	Size	53mm x 190mm/2.10 in x 7.50 in
Frequency Range	100 Hz-15 kHz	Weight	0.7 lbs/318g
Polar Pattern	Omni/Cardioid	Metal Finish	Black



## Caractéristiques Générales

Le MM-130 est un microphone portable à adresse de fin pour les portables et les tablettes. Le MM-130 permet un enregistrement d'excellente qualité de la voix d'une entrevue ou d'un récital musical directement sur un portable.

Le MM-130 permet de capter par directivité omnidirectionnelle et cardioïde, sélectionnable par commutateur. Le captage par directivité cardioïde est plus sensible au son provenant de l'avant du microphone et moins à celui l'arrière. La directivité omnidirectionnelle permet un captage de même sensibilité autour de la capsule du microphone. Le choix de la directivité la mieux adaptée à l'environnement d'enregistrement permettra d'améliorer la qualité de l'enregistrement.

## Gain du Microphone

Le MM-130 est muni d'un commutateur de gain à deux positions. Le réglage à "Hi" augmente le gain et est destiné à être utilisé lorsque la source audio à enregistrer est faible. Le réglage à "Lo" diminue le gain et est destiné à être utilisé lorsque la source audio à enregistrer est forte.

## Câble du Microphone

Le MM-130 est fourni avec un câble XLR spécial de 3 pins vers un TRRS de 3,5 mm avec un séparateur intégré pour une prise casque de 3,5 mm. Ce câble permet de se connecter directement à un téléphone mobile ou une tablette tout en étant en mesure d'utiliser la fiche du casque pour de la surveillance et l'écoute audio.

\*\*\*Remarque importante : Ce microphone n'est PAS utilisable avec des pupitres de mixage audio standards utilisant un câble XLR normal. Dans cette configuration, il y a un risque de dommage du microphone MM-130 et du pupitre de mixage.\*\*\*

## Soins

La poussière et les corps étrangers peuvent influencer sur les performances d'un microphone au fil du temps; ranger toujours l'appareil dans un endroit propre, exempt d'humidité. Utiliser un chiffon doux et sec pour le nettoyer si nécessaire.

## Garantie

Les microphones MXL sont garantis pour tout défaut matériel et de fabrication pendant une année à compter de la date d'achat. En cas de problèmes, veuillez immédiatement communiquer avec le magasin où vous avez acheté l'appareil pour de l'aide. Le reçu de vente original daté sera nécessaire pour toute réclamation de garantie. Ne pas envoyer l'unité sans autorisation préalable de notre service après-vente! La garantie est limitée à la réparation ou au remplacement (à notre choix) du microphone, et ne couvre pas des dommages fortuits dus à l'utilisation de cette unité ni les dommages provoqués par le mauvais usage accidentel de ce produit.

## Caractéristiques

Type	Microphone à électret	Taille	53 mm x 190 mm/2,10 po x 7,50 po
Bande Passante	100 Hz à 15 kHz	Poids	318 g/0,7 lb
Directivité	Omnidirectionnelle/Cardioïde	Finition du Métal	Noire

